
Osadní výbor Kojetín 

 

Zápis z 7. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 2. 7. 2017 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Jitka Rakušanová, Otto Drescher, Antonie Štěpánková, Stanislav Hrachovech,  

Ivo Miček, Lubomír Holub, Jiří Holub 

 

Omluveni: Petr Dousek, MUDr. Jakub Syrovátka  

 
Spoluobčané: Marcel Bála, Antonín David, Hanka Juchelková, Stanislav Holub, Pavel Holub 
 
Bylo projednáno:  
1) Kojetínské vrchy 

2) Návrh zprávy územního plánu 

3) MPZ prodej pozemku 443/2 

4) Hody 

5) Podněty občanů – paní Juchelková a pan Bála 

6) Návrh změny členů OV 

 

 

Ad1) Moravskoslezský kraj předložil návrh na vyhlášení zvláště chráněného území „Kojetínské vrchy“. 
Občany a zejména vlastníky soukromých pozemků zajímá, jak tato změna zasáhne do užívání pozemků, 
jejich údržby či nových povinností. Protože se jedná o nové téma s mnoha nejasnostmi, doporučujeme 
uspořádat v této věci na MěÚ veřejné projednání tohoto tématu. 

Zajímají nás tyto otázky: 

- Jaké povinnosti plynou vlastníkům pozemků (louky či lesy) vzhledem k údržbě?  
- Jaký způsob údržby je povolen a jakou technikou? 
- Jsou nějaké dotace či finanční prostředky na údržbu těchto pozemků? 
- Pokud bude chtít vlastník kácet stromy, je nutné mít povolení životního prostředí? 
- Četnost sečení luk je jen doporučené nebo závazné? 
- Lze vyhlásit chráněnou zónu na soukromých pozemcích i bez souhlasu vlastníka? 
- Jak se sml. vztahem – Staroicko a.s. vs. vlastníci 

- Jak by měla probíhat údržba – louky, co je připustné? Jak je definováno traktorové sečení – respektive, co je 

přípustný traktor? 

- Přístupová cesta – par.č. 625/1 – jedinná přístupová cesta – jak se zde změní plán údržby? 

- Výše dotace – kdo a jak určuje? Kdy bude částka uhrazena?  

- Které části jsou zahrnuty pro oblast rucčního koseni? 

- ZIF? Je možno kombinovat? 

- Jake je omezeni v chráněném území? Pohyb? Přístup? Příjezd? 

- Ohrazeni? Případný chov ovci? Vybudovani sadu? 

- Chov včel? 

- Bude dělana publicita? Informování  veřejnosti, naučná stezka? 

 

Ad2) Návrh zprávy územního plánu 

 

Předseda OV seznámil všechny přítomné se zprávou územního plánu na rok 2013 – 2017.  Tato zpráva 
vzešla z povinnosti města informovat jak se naplňuje územní plán. Jedná se tedy o zhodnocení daného 
období. Tato zpráva je dostupná na stránkách města Nový Jičín. 
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Ad3) MPZ prodej pozemku 443/2 

K tomuto záměru, po diskuzi a vyjádření názorů, byl záměr odhlasován 6 pro – 1 proti – 0 se zdrželo.  

 

Ad4) Organizace akce Hody 

Hody se letos budou konat 9. – 10. září2017.  

V sobotu odpoledne skákací hrad pro děti. Případný další program pro děti bude ještě upřesněn.  

V sobotu večer posezení s coutry muzikou, grilování. 

V neděli tradiční mše u kapličky. 

S případnými dalšími návrhy progamu se obracejte na předsedu OV. 

 

Ad5) Podněty občanů:  

 

1) V souvislosti s opravou čističky odpadních vod, tedy průjezdem těžké techniky došlo k poškození 
cesty u domu č.p. 64 manželů Juchelkových. Jedná se o propad vozovky v místě, kde jsou umístěné 
inženýrské sítě k RD. Je velká pravděpodobnost, že situace se bude i nadále zhoršovat a hrozí 
poškození těchto sítí. 

 

Viz níže fotografie z místa pořízené 2.7.2017 

 
2) Další poškození je u RD č. 14 manželů Bálových, kde vlivem průjezdu těžké techniky uhýbá celý 

základ oplocení. 

Na hrozící poškození v důsledku průjezdu těžké techniky jsme upozorňovali již na veřejné schůzi. Proto 

doporučujeme osobní kontrolu na místě v rámci kontrolních dnů OMRI. 

 

Ad6) Návrh změny členů OV 

Z důvodu úbytku členů OV doporučujeme a nominujeme k přijetí nového člena – paní Hanu Juchelkovou a 

zároveň odvolání člena Petra Douska z důvodu změny bydliště. 

 

 

 

V Kojetíně dne 3. 7. 2017 

Zapsala Jitka Rakušanová 

Schválil Ing. Lumír Zrník 
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